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Beslutande 

Ledamöter  
Namn (politisk tillhörighet) Paragrafer 
Magnus Grönberg (S) 
Paul Wisén (C) 
Kenneth Lundström (M)  

Övriga närvarande 

Övriga deltagare 
Namn (politisk tillhörighet) Paragrafer Befattning 
Jessica Lindegren  Kultur- och fritidschef 
Maria Hedberg  Fritidskonsulent 
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§ 8 Ansökan om extra stöd för Älvkarleby Ridklubb 
 
Diarienr SBN/2023:129 
 
Beslut 
Samhällsbyggnadsnämndens föreningsutskott beslutar bevilja 200 000 kronor i akut stöd till 
Älvkarleby Ridklubb. 
 

Sammanfattning av ärendet 

Älvkarleby Ridklubb ansöker härmed om ett extra stöd med 250 000 kronor. 
 
Stödet söks på grund av kostnadsökningar som är helt utanför Ridklubbens kontroll så som 
foder, el, försäkringar, hovslagare och veterinär. Kostnadsökningarna är cirka 37-42% från 
2019 till dags datum. 
 
Vilket belastar Ridklubben med 460 000 till 480 000 kronor ytterligare på kommande  
12 månaders period.  
 
En del av kostnadsökningarna har belastat ridskolans elever. Dock har styrelsen gjort 
bedömningen att skulle klubben debitera hela ökningen direkt på ridskolans elever så är det 
med största säkerhet att eleverna minskat i ett stort antal. 
 
Styrelsen arbetar aktivt för att öka intäkter och hålla kostnaderna på så låg nivå som möjligt. 
Inför 2024 ser styrelsen för dagen knappt några möjligheter att varken öka intäkter eller sänka 
kostnader. 

Beslutsunderlag 

 Ansökan från Älvkarleby Ridklubb 

 
 
Beslutet lämnas till 

 Älvkarleby Ridklubb 
 Kultur- och fritidschef 
 Fritidskonsulent 
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